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Anteckningar från mötet 
Föregående mötesanteckningar:  
Arbetsstol när man byter armstödsplatta, då det är elfunktion på arbetsstol. 
Vid bytet så finns inga förborrade hål på armstödsplattan. Behövs kanske särskilda 
skruvar som är självborrande. 
 
Riktlinjerna för att få en modulär sits på hygienstol ses över i Örebro kommun. 
  
Bromsspak till ståstol upplevs kort men är 45cm, kan det vara felleverans av en 
kortare? 
 
Sängryggstöd för patient över 150kg, det finns inget upphandlat. Oklart om det finns 
alternativ 
Sängryggstöd till sängbredd 140cm, Oklart om det finns alternativ. 
Möte med upphandlingsgrupp, där tas frågan upp om det finns någon som vet någon 
modell för vikt +150kg och bredd 140cm. 
 
Sortimentsområde Hygien:  

• Upphandling 
Avtalsstart 1 maj. 
Avtalet ser ut som det föra avtalet. En skillnad som tas upp är att golvsnurren 
utgår från det upphandlade sortimentet, för litet antal inköp inom regionen. 
Anna F tyckte det var lite synd för den skulle kunna användas mer om man 
har tänkt på den som ett alternativ till duschpall där det är trångt för patient. 
 
Sortimentsöversikt tunga brukare kanske ska renodlas. Fick medhåll om det i 
sortimentsgruppen. Vi tar till oss synpunkten och ser över möjligheten. 

 
 
 
 

 



 
Sortiment Arbetsstolar: 

• Upphandling  
Kom med synpunkter så fort som möjligt. Emma tar emot synpunkter. 

• Frågor/ tips/ synpunkter 
Marita A: Upplever att hjulen på arbetsstolarna går mer trögt nu än förut. 
Anna F: Bromsspak till arbetsstol 9000 plus, då det behöver flyttas ut för att 
inte kollidera med armstödet. Lossa skruven och flytta ut fästet, då passar det 
till alla sits storlekar.  
Möjlighet att få skruvar, för att byta ut standard vred, till delförråd för att byta 
till armstödshöjdjustering. Hör av er till kundtjänst för att få skruvar, kommer 
inte att skickas ut så det finns på delförråd. 
 
Vela, arbetsstol finns för tunga brukare men den har sina 
brister/begränsningar då ryggstödet är i en storlek. 
 
Fotring till arbetsstol Twin stol. Det är en speciell fotring till Twin för att det ska 
fungera.  
Man blir hänvisad fel. 

 
 
. 

 
Larm/fjärrstyr: 

• Upphandling/ sortiment 
Ep-larm Emfit det har varit några som fellarmat, bytts ut och nu ska det 
fungera. 
Andra modeller av larm. Flera larm har slutat tillverkas och tillhandahålls inte 
längre. Det är MDR som är orsaken till det, dyrt att få hjälpmedel klassat. Titta 
över sortimentsöversikten och ta bort det som utgått. 
Anna R: Vi pratade om ett larm som är ett fallarm. Patient har haft lite svårt 
med att använda larmet. Larmet har en brist i att det behövs en viss kraft för 
att bli aktivt. 
Passiva larm med GPS, har det kommit något besked, Torbjörn tar upp frågan 
igen med Elisabeth. 

 
 
Sängryggstöd: 

• Upphandling.  
Avtalet har varit igång två år och kommer att förlängas, vad vi vet idag. 
Frågor: Viktskillnad mellan de sidohängda och mittmonterade. Sidohängda är 
tyngre.  
Sterners ryggstöd finns kvar några och kommer upp vid beställning som en 
fråga i Websesam om man kan tänka sig den modellen. 

 
 
 
 
 
 



 
Websesam: 

• Information 
Inventering 8 april.  

 
 

Hemsidan: 
• Information 

Externa webben som är publik. Det är ny design på den hemsidan. Lägga länk 
i protokollet. Vi har en förhoppning att den nya designen kommer på alla våra 
sidor framöver. 
 

Övriga frågor:  
Sammansättning av extern sortimentgrupp, hur ska vi arbeta med 
sortimentsgruppen. Svårt för deltagare att få in och få ut information från/till alla inom 
området.  
Fysiska eller digitala möten? Finns fördel att ses men digitala möten spar tid för de 
som reser. 
Byta namn så det blir tydligare. Är det oklart vad som är syftet med våra träffar?  
CFH tar med sig till Samverkansgruppen med MAR för att få ut information som alla 
borde ta del av. Ska sortimentsgruppen ökas ut med fler representanter för att nå ut? 
 
Nästa möte: 7 oktober kl 13.15 på CFH  
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